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Jogi problémák miatt még nem döntött a testület   Kassa.   Jogi problémák miatt még nem
döntött a testület   Kassa. A kassai belvárosban álló négy hektár alapterületû
Malinovsky-kaszárnyák utódlásáról még nem született döntés. A Safarik Egyetem Orvosi Kara
szeretné a várostól kiigényelni az üresen maradt laktanyákat, hogy valóra válthassa az
egyetemi városról alkotott terveit.  Ezt a kezdeményezést a rózsahegyi Katolikus Egyetem
Teológiai Kara is támogatja. A város azonban jogi tisztázatlanságok miatt nem kíván napirendi
pontként foglalkozni az üggyel.   A két éve tartó huzavona lényege, hogy az orvosi kar már
akkor kérte a várostól a laktanyákat, amikor az még nem rendelkezett a komplexum
tulajdonjogával. Ez az akadály mára már elhárult, ám a jogi problémák nem szûntek meg. Az
orvosi kar ugyanis nem önálló jogi személy, csupán a Šafárik Egyetem igényelhet és kaphat
épületet. Az egyetem rektora, Vladimír Babeák azonban nem ért egyet az orvosi kar dékánjával
Andrej Jeneával, szerinte ugyanis a hajdani gyermekkórház épülete a megfelelõ a
terjeszkedéshez, vagy az egyetem ápolói karának elhelyezéséhez. Ebben az épületben viszont
jelenleg a Szív- és Érrendszeri Betegségek Kelet-szlovákiai Intézete székel. Az intézet tervei
között az ingatlan eladása szerepel, mert 200 millió koronára van szüksége egy használaton
kívüli kórházi pavilon felújításához. Mivel az Oktatásügyi Minisztérium nem erõlteti az összeg
elkülönítését az állami költségvetésbõl, az intézet és az egyetem közötti épületátadás nem jöhet
szóba. A rektor azonban továbbra is a gyerekkórházhoz ragaszkodik, míg az orvosi kar dékánja
a saját, egyetemi város kialakításához fûzõdõ terveirõl nem mond le.   A városi
képviselõ-testület képviselõi klubjai között az SDKÚ-ra vár, hogy a mérleg nyelve legyen a
kaszárnyák ügyében. Az egyetemi város tervét az említett politikai szubjektum jó ötletnek tartja,
ám mégsem támogathatja a megvalósítását, amíg csak két kar áll a projekt mögött. Igor
Laskovský, a városi képviselõ-testület elnöke szerint a terv csak akkor válhat valóra, ha a többi
kar, illetve az egyetemek is egyetértenek vele. Lasovský szerint az igazi vita a
kaszárnya-ügyben még csak most kezdõdik. Ám a város számára nem az a legfontosabb, hogy
anyagilag jól járjon a laktanyákkal, hanem az, hogy a polgárok számára is megfelelõen
használják ki a belvárosban árválkodó épületeket.   KOZSÁR ZSUZSANNA     
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